

Consortium on Analytics for Data-Driven Decision Making
Peterson Hall, Room 328,
3460 McTavish Street,
Montreal, Quebec
H3A 0E6
cand3@mcgill.ca

Dear CANd3 admissions committee,

I, undersigned, confirm my approval for the participation of _____ to the
CANd3 2024/2025 Fellow program, should they be selected.

I understand that the fellowship requires a commitment of about 5 hours per week of work and
that they must participate in the virtual training modules from September 2024 to June 2025.
These modules are held Wednesdays from 10:00am (EST) to 1:30pm (EST).

I endorse the student's skills and capabilities to succeed and participate in the program (as per
the CANd3 Fellows Recruitment Profile Matrix).

Sincerely,

Name

Signature

Date

Consortium on Analytics for Data-Driven Decision Making
Peterson Hall, Room 328,
3460 McTavish Street,
Montreal, Quebec
H3A 0E6
cand3@mcgill.ca

Cher comité d'admission de CAnD3,

Je, soussigné(e), confirme mon accord pour la participation de _____ au programme de bourses CAnD3 2024/2025, si ces candidats sont sélectionnés.

Je comprends que la bourse nécessite un engagement d'environ 5 heures de travail par semaine et qu'ils doivent participer aux modules de formation virtuels de septembre 2024 à juin 2025. Ces modules ont lieu les mercredis de 10h00 (EST) à 13h30 (EST).

Je garantis les compétences et les capacités de l'étudiant à réussir et à participer au programme (selon la matrice des profils de recrutement des boursiers CAnD3).

Cordialement,

Nom

Signature

Date